
Verslag Kascommissie bd vereniging over het boekjaar 2022.  

In april hebben ondergetekenden als kascommissie de grootboekrekeningen steekproefsgewijs 
gecontroleerd en het concept jaarverslag doorgenomen. Naar aanleiding hiervan heeft de 
kascommissie aanvullende informatie opgevraagd ( grootboekoverzichten waarbij vermeld de 
grootboekrekeningnummers, de subtotalen en totalen die aansluiten op de balansposten en de 
verlies en winstrekening van het concept jaarrapport 2022) en nog 13 vragen gesteld.  
 
De informatie en de beantwoording van de vragen zijn snel volledig aangeleverd en er zijn geen 
onregelmatigheden of fouten vastgesteld in de administratie en de boekingen. 
 
Voor wat betreft de aanvullende vragen bijgaand (ongevraagd) advies op de belangrijkste daarvan. 
 
De inkomsten van Willy Schilthuis fonds wordt niet in een aparte administratie bijgehouden. De 
kascommissie adviseert dit wel te gaan doen en deze te scheiden van de overig inkomsten en 
uitgaven van de vereniging. De besluitvorming over toekenning van gelden uit het Willy Schilthuis 
fonds is in handen van het bestuur. De kascommissie adviseert hier een apart gremium voor in te 
rechten die aan de hand van de criteria van het WS fonds het bestuur adviseert over toekenning van 
gelden aan projecten. Kascommissie vraagt zich af of toekenning van gelden uit het WS fonds voor 
het vervaardigen van een nieuwe website in de lijn van de doelstellingen van het fonds ligt. 
 
Kascommissie adviseert het aantal rekeningen van de vereniging te beperken. 
 
Kascommissie adviseert voor de duidelijkheid en om verwarring te voorkomen advieskosten en werk 
derden niet onder medewerkerskosten te boeken maar bv onder werk derden of advieskosten. 
Bestuur is voornemens dit in 2023 door te voeren. 
 
De balanspost voorziening oninbare debiteuren dient kritisch beoordeeld te worden. Indien deze 
post niet dubieus is maar oninbaar moet deze minderwaarde worden afgeboekt. Kascommissie 
adviseert het bestuur hier kritisch en consequent mee om te gaan. 

Kascommissie heeft het bestuur schriftelijk gevraagd of er nog bijzonderheden gemeld moeten 
worden die bij de beoordeling van de administratie van belang zijn. Er zijn door het bestuur geen 
zaken gemeld die samenhangen met het voeren van een goed administratief beheer voor de 
vereniging.  

Voor het werk van de kascommissie is ons advies ieder jaar één plaats verkiesbaar te stellen en zo 
continuïteit in de samenstelling van de kascommissie te borgen. 

Samenvattend. 

De kascontrole commissie heeft de boeken over het jaar 2022 gecontroleerd en komt tot de 
conclusie dat de boeken en jaarcijfers een reëel beeld geven van de diverse inkomsten en uitgaven 
van de BD Vereniging. 

De kascontrole commissie spreekt haar waardering uit voor het werk dat de penningmeester heeft 
verricht en stelt de ledenvergadering voor het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde 
financiële beleid. 
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